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Maar eerst de Rondweg

Aanbesteding voorbelasten is gegund aan van 

der Krogt

Route aanrijden zand gaat via noodbrug – nabij 

de stal





En de verbreding van de Ringvaart





Status Stompwijkse weg

Moet in najaar weer afgesloten worden i.v.m. 

bekabeling

Kieren in het midden, is gemeld door 
klankbordgroep, met als mogelijke oorzaak:



Status Stompwijkse weg

- De kantopsluiting aan de “landzijde” is 

strak met rechthoekige knikken.

 - De beschoeiing aan waterzijde is een 

bochtige lijn zeker ter plaatse waar de 

beschoeiing geweken is en niet 

vernieuwd

 - Er is dus niet altijd een vaste afstand 

(met een gelijke stenenmaat)

 - Onvoldoende strak (machinaal) 

gestraat



Status Stompwijkse weg

BAM heeft (nog) geen idee wat de oorzaak is. 

Mogelijk dat het aanhoudende warme/droge 

weer in combinatie met de risico’s van een 

veendijk daarbij een rol spelen. 

BAM met HABO, die de bestrating heeft 

aangebracht gaan dit onderzoeken. 

In de volgende bijeenkomst Klankbordgroep 

meer hierover



Adviesraadvergadering

1. Opening

2. Lopende projecten:

a. Status Stompwijkse weg

b. Status Dr. v. Noortstraat

c. Status Kulturhus

d. Avalex

e. Mogelijke woonlocaties

 3. Rondvraag

 4. Werkplan Adviesraad – Open discussie

 5. Sluiting 

adviesraad-stompwijk@outlook.com

11-9-2018

Adviesraad Stompwijk 



Status Dr. v. Noortstraat

Prioriteit is na de Stompwijkse weg, 

voorlopig de rondweg. De planning voor 

de Dr. v. Noortstraat is niet bekend. 

Moet wel opgepakt gaan worden. 

Ook de toestand verslechtert in hoog 

tempo, zodat “noodmaatregelen” wellicht 

nodig zijn tot de grote “renovatie” 

Via het meldpunt, zijn er door de 

adviesraad meerdere  plekken gemeld die 

er erg slecht en gevaarlijk uitzien. 



By the way: 

 1. meldpunt op de website van Leidschendam-

Voorburg: https://www.lv.nl/melden of bel 14 070

 2. Of installeer de Buitenbeter-app op uw telefoon

 3.    Spoedmelding bel 14 070   optie 2 en optie 9

Melden van andere problemen bij andere instanties:

 •Avalex: Klacht over het legen van uw afvalcontainer

 •Dierenambulance: (070) 511 77 72

 •Omgevingsdienst Haaglanden: Klacht over milieu of 

overlast zoals geluidhinder, stank, bodem- of 

luchtverontreiniging. Bij spoed, telefoon 0888 333 555
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Status Kulturhus

Veel details moeten nog vastgelegd 

worden waaronder hekopeningen, 

indeling achterplein. 

Kiss en ride moet 1 wegversmalling 

extra opgenomen worden, naast de 

ene die weer hersteld moet worden, 

die was er nl. al.



Status Kulturhus

Benieuwd naar  def. opleverdatum (wellicht in 

tweeën: gebouw+ voorterrein enerzijds zijkant 

en schoolplein achterkant anderzijds). 

School gaat over in de kerstvakantie.

Uitdrukkelijke wens naar de wethouder dat, als 

kleur er echt niet uitziet,  iets aan de kleur 

gedaan wordt, in  welke vorm dan ook. 







Adviesraadvergadering 

1. Opening

2. Lopende projecten:

a. Status Stompwijkse weg

b. Status Dr. v. Noortstraat

c. Status Kulturhus

d. Avalex

e. Mogelijke woonlocaties

 3. Rondvraag

 4. Werkplan Adviesraad – Open discussie

 5. Sluiting 

adviesraad-stompwijk@outlook.com

11-9-2018

Adviesraad Stompwijk 



Avalex

De situatie rondom het inzamelen van afval in 

Stompwijk is erg onoverzichtelijk, omdat het 

vernieuwde inzamelen maar half is ingevoerd.

Vanwege de stopzetting door het nieuwe 

college, is er volgens Avalex ook geen direct 

zicht op verbetering. 



Avalex

De nieuwe maatregel: Heel Stompwijk zal als 

buitengebied behandeld worden en ieder 

inwoner van Stompwijk wordt voorzien van 

(maximaal) 4 containers voor inzamelen van de 

verschillende afvalstromen. Voor een aantal 

specifieke locaties zal nog uitgewerkt worden 

hoe dit moet worden uitgevoerd (in verband met 

hoogbouw). 

Naar de mening van de adviesraad is dit voor 

Stompwijk voor dit moment de meest optimale 

oplossing.
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Mogelijke woonlocaties 

Woensdag 12 september adviesraad gesprek 

met wethouder Bouw: 

Na het gereedkomen van het Kulturhus, 

komen alvast 2 locaties beschikbaar voor 

bebouwing. 

Adviesraad hoopt dat wethouder Bouw haar 

naam eer aan doet en snel met o.a. de 

adviesraad in overleg gaat om alvast plannen 

te maken…







Mogelijke woonlocaties 

Criteria nog eens op een rijtje: 

Huurwoningen voor: 

• gezinnen met kinderen gericht op 

eengezinswoningen

• jonge starters en ouderen gericht op 

meergezinswoningen (bijv. appartementen)

Middeldure tot dure koop eengezinswoningen voor:
• jonge gezinnen met kinderen.



Mogelijke woonlocaties 

Criteria nog eens op een rijtje: 

Aantallen: 8 à 9 woningen per jaar in totaal 40 tot 45 

woningen tot 2024. verhouding 50/50. 

De indruk heerst dat mensen van buitenaf voorrang 

boven mensen uit Stompwijk krijgen. Dit bevordert met 

name de doorstroom binnen Stompwijk niet. 

Vidomes beleid checken t.a.v. Reguliere huurwoningen 

en sociale huurwoningen. 
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Rondvraag:
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Korte Pauze 





Als je met zijn allen ergens 
voor vecht kun je iets bereiken!

De Boodschap: 



Een ander voorbeeld!

Alles is niet altijd wat je denkt 

dat het is. Er zijn altijd vele 

meningen en vele waarheden 







Ook ons   

imago speelt ons 

parten ! 



We tellen 

toch niet 

mee ! 

Het helpt 

toch niet ! 

We worden 

alleen maar als 

noodzakelijk 

kwaad 

beschouwd !

Er wordt toch 

niet naar ons 

geluisterd! 

We zijn een 

wormvormig 

aanhangsel !

We worden 

toch niet 

serieus 

genomen ! 

Ze weten niet 

eens waar 

Stompwijk ligt !

Ja Ja …. eh 

eh … maar 

jullie kunnen 

toch goed 

feesten ! 



Hoe willen we dit aanpakken ? 

1. verbeteren van informatievoorziening: 

Geen eenrichtingsverkeer

Niet alleen 3 of 4 keer een openbare vergadering

Meer via de media discussies op gang krijgen 

Zaken ventileren via Facebook, Dorpsketting, 

www.stompwijk.nl, Het Krantje 

Poll’s

Inspreken op raadsvergaderingen 

http://www.stompwijk.nl/


Hoe willen we dit aanpakken ? 

2. door actieve bijdrage vanuit de bevolking –

open discussies. De adviesraad wil met hun hulp 

graag een werkplan opstellen omtrent vier 

speerpunten, nl 

Wonen

Wegen

Werken

Welzijn



Uitvoering: We hebben 4 sta-tafels

Bespreken gedurende 20-30 minuten van een 

speerpunt.  

Noteer de problemen waar we met zijn allen mee 

te maken hebben en waar we van vinden dat er 

iets aan gedaan moet worden. 

Probeer in werkwoorden te denken: 

bijv. Verbeteren van verkeersveiligheid 

Wees niet bang, eerder teveel dan te weinig en 

een lid van de adviesraad staat aan elke tafel en 
is secretaris



Na afloop worden al de 4 tafels kort 

gepresenteerd en in de sheets bijgewerkt en 

eventueel aangevuld 

Met deze gegevens gaat de Adviesraad aan de 

gang en zal in een voorstel werkplan worden 

teruggekoppeld. 



WONEN:



WEGEN:



WERKEN:



WELZIJN:
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